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Zapytanie

w sprawie przekazywania środków finansowych na pokrycie straty Zespołu Opieki
Zdrowotnej w Końskich w latach 2011 - 2018.

Na podsL art. 21, ust.l O ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie

powiatowym, proszę o udzielenie informacji czy i w jakiej wysokości, powiat konecki
.przekazywał środki finansowe w celu pokrycia straty Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich

wIatach 2011-2018.

Proszę o przekazanie powyższych danych w formie tabelarycznej (odpowiednio latami) z
podsumowaniem ogólnej kwoty.
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